
Protokoll medlemsmøtet 14.03.2023
Dato: 14.03.2023
Kl.: 19:36
Sted: Teigar ungdomsskole

Tilstede: 19 medlemmer, god stemning og gode diskusjoner.

Referent: Cecilie

Færder Fyrs Venner styreleder, Martin Hartmark Aas åpnet møtet.

Sak 01/22 Info fra kystverket

Thomas og Martin har vært på besøk hos kystverket. De lager nye
standardavtale som ikke er ferdig enda, så vi fikk avtale til 30.6. Men standard
avtale er om 10 år fra neste år når standardavtalen er i boks. Bygningsmassen
må tas vare på, så utvendig må stå på agendaen på dugnader. De er fornøyde
med oss.
Tilbakemelding fra medlemmer om hms og om vi får midler til vedlikehold.
Forslag om å få tak i vinduer som midlertidig kan settes inn når man pusser opp
vinduer. Vi tar kontakt med noen i kystverket om hva vi gjør med vinduene.
Smia skal kystverket stå for taket.
Ønske om å lage terrasse til signalboligen.

Sak 02/22 Transport

Fyrøy kommer til å ha 4 avganger ut til Færder Fyr. Vi har ikke tid til å guide alle
avganger, men det forventes ikke av oss Diskutert fuglefredning. Diskutert
kommunal støtte for transport senere.



Sak 03/22 Vertskap

Vertskapsperm revidering
Ønske om å komme med flere bilder og endring. Legg til info om avfall.
Hvis du ser at det er tomt for ting slik at de neste kan ta med seg dette ut
på fyret.

Vertskapssamling 11.5
Tar prinsipper for vertskapssamlingen.

Lån av signalbolig og vertskapsbolig
Oppfordrer til å låne boligene. Egen påmelding på hjemmesiden utenfor
sesongen.

Sak 04/22 Dugnadsdatoer

26.3, 15.4 og 16.4, 13.5-14.5 og 27-28.5

Gir beskjed hvis det blir overnatting fra lørdagen til søndag.

Sak 05/22 Medlemsturen

Medlemsturen blir den 29.5.

Sak 06/22 Eventuelt

vannprøve skal tas av sisternevannet. Ansvarlig Nina.

Ønsker å gjennomta grupper, og danne undergrupper.


